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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért állította le a Kormány az elmaradott szabolcsi területeken az úthálózat fejlesztését?"
címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor
Pénzügyminiszter Úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A napokban megdöbbenve értesültem arról, hogy a Kormány költségvetési megtakarítási
intézkedései eredményeként számos, a közúthálózat fejlesztését, a közlekedés biztonságát, a
településeken áthaladó útszakaszok tehermentesítését célzó, az idei évben megvalósítani
kívánt beruházás kivitelezése került bizonytalan ideig elhalasztásra .

A Kormány ezen döntése különösen hátrányosan érinti a választókerületem áthaladó 4 . sz .
főút mentén fekvő települések lakosságát, így a Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei Berkest,
valamint Székely települések polgárait. Megítélésem szerint a megvalósítani kívánt elkerülő
útszakaszok kivitelezésének elhalasztása megfelelően példázza az itt élő, az ország más
területeihez viszonyítottan hátrányos helyzetű emberek sorsával, jövőjével szemben a
jelenlegi Kormány nagyfokú szenvtelenségét, nemtörődömségét .

A fenti megállapításokat azonban még árnyaltabbá teszi az a tény, hogy a költségvetési
megszorító intézkedések nem érintettek olyan - megítélésem szerint luxus és éppen ezért a
fentieknél halaszthatóbb kiadásokat -, mint a Grippen vadászrepülők üzemanyag-
utántöltőinek beszerzése, a kormányzati autópark fejlesztése, vagy nagy összegű megbízási
díjak kifizetése .

Úgy vélem a fenti párhuzam megfelelően szemlélteti, hogy melyek azok a területek, amelyet a
jelenlegi kormányzat prioritásként kezel, és melyek azok, amelyek visszatérően a háttérbe
kerülnek, és amelyeket könnyen lehet a költségvetési (pót)tervezés során halasztást tűrő
beruházásként feltüntetni .
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Kérdés



Engedje meg t. Miniszter úr, hogy a választókerületemben élők tájékoztatása érdekében
megkérdezzem Öntől, hogy mi alapján döntött úgy a kormány, hogy a fenti beruházás
elhalasztásra kerül, illetve mikor tervezi a Kormány az elkerülő útszakaszok kivitelezését
megvalósítani .

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004 . április 6 .
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